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Nu har landets befolkning ventet længe nok på, at det mange steder nedgravede 
bredbånd bliver anvendt i større målestok. 

Hvorfor kan det eksisterende, monopoliserede fibernet kun anvendes af nedgraverens 
kunder? 

Hvor lade denne uhensigtsmæssige barriere for anvendelse af ny teknologi i såvel firmaer 
som private hjem fortsætte? 

Jeg er af den opfattelse, at der er It- og Telestyrelsen opgave, at sikre at man har adgang 
til en tilgængelig, effektiv, sikker og billig digital infrastruktur, og derfor må landets 
politikere træde i karakter og sørge for, at Telestyrelsen/ Erhvervsstyrelsen skaber 
brugspriser for anvendelse af andre udbyderes bredbåndsforbindelser vedrørende 
netadgang og samtrafik. Det må kunne gøres i stil med de regler, der gælder indenfor 
gastransmission og elforsyning hvor der love, der regulerer, at bestående eller nye 
forbindelser kan benyttes af alle leverandører efter et aftalt betalingssystem. 

 

Med venlig hilsen 

 

Mogens Bang – Pedersen 

Frydensbergvej 21 

5600 Faaborg 

Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget 2018-19
EFK Alm.del -  Bilag 108

Offentligt


